


نموذج معلومات النوادي الطلابية 2023-2024

التاريخ:

Club Name:	اسم النادي: الرياضي
A brief Overview of the club: The sports club at Al Ain University aims to contribute positively to the development of a well-rounded personality for students, encompassing physical, psychological, intellectual, and social aspects. This is achieved by providing students and the university community with opportunities to participate in and organize internal and external sports and health events. The club also focuses on discovering athletic talents, sustaining health awareness within established guidelines, customs, traditions, and preserving the authentic Emirati identity.	نبذة مختصرة عن النادي: يهدف النادي الرياضي في جامعة العين بالاسهام الايجابي في بناء الشخصية المتوازنة للطلاب من الناحية البدنية والنفسية والعقلية والاجتماعية من خلال اتاحت الفرصة للطلبة وأسرّة الجامعة بالمشاركة والتنظيم للفعاليات الرياضية والصحية الداخلية والخارجية، واكتشاف المواهب الرياضية واستدامة الوعي الصحي لديهم ضمن الضوابط والعادات والتقاليد والحفاظ على الهوية الإماراتية الأصيلة.
Club Goals: 1. Forming sports teams and activating the role of students in participating and organizing internal and external university sports events. 2. Enhancing the physical fitness and health awareness of university students through participation in various sports and health activities, seminars, and courses. 3. Fostering effective community participation by the university community in national events and sustaining partnerships with various local community institutions in the sports and health domains.	أهداف النادي (3-5): 1. تشكيل الفرق الرياضية وتفعيل دور الطلبة في المشاركة والتنظيم للفعاليات الرياضية الجامعية الداخلية والخارجية. 2. رفع مستوى اللياقة البدنية والوعي الصحي لدى طلبة الجامعة من خلال المشاركة في الأنشطة والندوات والدورات الرياضية والصحية المتنوعة. 3. المشاركة المجتمعية الفعالة لأسرة الجامعة في المناسبات الوطنية واستدامة الشراكة مع مختلف مؤسسات المجتمع المحلي في المجال الرياضي والصحي.
Main task of the club: 1. Forming sports teams for colleges and the university for both internal and external activities. 2. Enhancing the physical fitness and health awareness levels among university students. 3. Fostering effective community participation of students and the university community in national sports and health events.	المهام الرئيسية للنادي (3-5): 1. تشكيل الفرق الرياضية للكليات والجامعة للأنشطة الداخلية والخارجية. 2. رفع مستوى اللياقة البدنية والوعي الصحي لدى طلبة الجامعة. 3. المشاركة المجتمعية الفعالة للطلبة وأسرّة الجامعة في المناسبات الوطنية الرياضية والصحية.
Suggested Activities related to the nature of the club: Participation in organizing regular and qualitative internal tournaments.	أنشطة مقترحة من النادي بحسب طبيعته (3-5): المشاركة في تنظيم البطولات الداخلية المعتادة والنوعية.
Comments or notes:	أية ملاحظات إضافية (إن وجدت)
Faculty member Al Ain: Dr. Majed El-Saleh "Attareh"	عضو هيئة التدريس (ممثل النادي) مقر العين: د. ماجد الصالح "عطاظره"

<p>Name and signature:</p> <p>Abu Dhabi: Dr. Majed El-Saleh "Attareh"</p> <p>Name and signature: </p>	<p>الاسم والتوقيع:</p> <p>مقر أبوظبي: د. ماجد الصالح عطاطره"</p> <p>الاسم والتوقيع: </p>
<p>Student Affairs in charge</p> <p>Al Ain: Mr. Houssam Mesbah</p> <p>Name and signature: </p> <p>Abu Dhabi: Mr. Mahmoud Alabdallah</p> <p>Name and signature: </p>	<p>الموظف المسؤول من عمادة شؤون الطلبة</p> <p>مقر العين: أ. حسام مصباح</p> <p>الاسم والتوقيع: </p> <p>مقر أبوظبي: أ. محمود العبدالله</p> <p>الاسم والتوقيع: </p>

